
Ball Mill球磨机

用途及适用范围

特点

      球磨机广泛应用于建材、选矿、化工、电力等行业

，它是将一定粒度的矿石或其它物料磨制成更细粒度的

设备。 

1. 破碎比大； 

2. 生产能力高； 

3. 操作简单，性能稳定可靠； 

4. 对物料的适应性强。

Usage and Application
The ball mill is widely used in the fields of building materials, mineral 

processing, chemical industry, electricity, etc, it can grind ores or other 

materials with certain granularity into fine powder.

1. High crushing ratio;

2. Large capacity;

3. Easy operation, stable& reliable performance;

4. Wide applicability;

Features
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主要技术参数

水泥磨主要技术参数/

Main Specifications

Main Specifications of Cement Mill

项目 产量 入磨粒度 研磨体装载量 驱动方式 主电机功率 设备重量
型号 Item Capacity

(t/h) 
Feeding Size 

(mm) 
Loading of 

Grinding Body (t) 
Driving Type Main Motor Power

(kw) 
Weight

(t)Model(m)

备注： 1. 边缘传动球磨机重量不含研磨体；中心传动球磨机重量不含研磨体和传动系统。   2. 技术参数如有变动，恕不另行通知。 

Note: 1. The weight of edge-driving ball mill does not include grinding body's ; the weight of center-driving ball mill does not include grinding body's and driving system's.

2. Any change of technical data will not inform additionally.
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原料磨主要技术参数 Main Specifications of Raw Material Mill 

煤磨机主要技术参数 Main Specifications of Coal Mill

项目 产量 入磨粒度 研磨体装载量 驱动方式 主电机功率 设备重量
型号 Item Capacity

(t/h) 
Feeding Size 

(mm) 
Loading of 

Grinding Body (t) 
Driving Type Main Motor Power

(kw) 
Weight

(t)Model(m)

项目 产量 入磨粒度 研磨体装载量 驱动方式 主电机功率 设备重量
型号

Item

Model(m)
Capacity

(t/h) 
Feeding Size 

(mm) 
Loading of 

Grinding Body (t) 
Driving Type Main Motor Power

(kw) 
Weight

(t)

备注： 1. 边缘传动球磨机重量不含研磨体；中心传动球磨机重量不含研磨体和传动系统。   2. 技术参数如有变动，恕不另行通知。 

Note: 1. The weight of edge-driving ball mill does not include grinding body's ; the weight of center-driving ball mill does not include grinding body's and driving system's.

          2. Any change of technical data will not inform additionally.

备注： 1. 边缘传动球磨机重量不含研磨体；中心传动球磨机重量不含研磨体和传动系统。   2. 技术参数如有变动，恕不另行通知。 

Note: 1. The weight of edge-driving ball mill does not include grinding body's ; the weight of center-driving ball mill does not include grinding body's and driving system's.

          2. Any change of technical data will not inform additionally.
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选矿磨主要技术参数 Main Specifications of the Mineral Processing Mill

项目

型号
Item

Model(mm)

备注： 1. 边缘传动球磨机重量不含研磨体；中心传动球磨机重量不含研磨体和传动系统。   2. 技术参数如有变动，恕不另行通知。 

Note: 1. The weight of edge-driving ball mill does not include grinding body's ; the weight of center-driving ball mill does not include grinding body's and driving system's.

          2. Any change of technical data will not inform additionally.
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